



1066416451002210001

香港澳門居民網路申辦入臺許可同意書暨入境登記表

Online Taiwanese Entry-Permit Application for Hong Kong and Macau Residents

中文姓名 Chinese Name 吳志輝	護照號碼 Passport No. K02867509	身分證號碼 ID No. Y354942
英文姓名 English Name NG CHI FAI RICHMOND	性別 Gender 男 Male	
出生地 Place of Birth 香港/HK	許可停留期限 Duration of Stay 30日 / 30 days	出生日期 Date of Birth 06 Dec 1993
入出境許可號碼 Entry Permit No. 106641645100	許可日期 Date of Issue 21 Feb 2017	本證有效期限 Date of Expiry 21 May 2017

本證於3個月內可入境1次，停留期間自入境翌日起30日，不得申請延期
The permit allows single entry within 3 months, the duration of the stay is 30 days, starting from the following date of arrival, and no extension is allowed.

身分 Identity 香港居民 Hong Kong resident	職業 Occupation 學生	簽證種類 Visa Type 停留 Visitor
---	----------------------------	-------------------------------------

居住地 Address of Resident Flat A 5F Block 1 Oak Mansion Whampoa Garden
--

來臺住址(或飯店名稱) Address in Taiwan(or Hotel Name) 台北凱撒大飯店
--

旅行目的 Purpose of Visit <input type="checkbox"/> 1. 商務 Business <input type="checkbox"/> 2. 求學 Study <input checked="" type="checkbox"/> 3. 觀光 Sightseeing <input type="checkbox"/> 4. 展覽 Exhibition <input type="checkbox"/> 5. 探親 Visit Relative <input type="checkbox"/> 6. 醫療 Medical Care <input type="checkbox"/> 7. 會議 Conference <input type="checkbox"/> 8. 就業 Employment <input type="checkbox"/> 9. 宗教 Religion <input type="checkbox"/> 10. 其他 Others: _____	入出境查驗 Entry & Exit Inspection
--	----------------------------------

旅客簽名 Signature

注意事項：
 一. 入出境時應持憑查驗，若資料不相符、未出示或列印不符申請須知規定將無法入境，須另行付費補辦臨時入境停留手續始可入境。
 二. 中文姓名應與香港或澳門護照相同。
 三. 入出境時須同時出示香港或澳門護照供查驗；入境時香港或澳門護照須有效期六個月以上。
 四. 請以A4白色空白紙格式列印，不可使用回收紙。
 五. 除香港居民持有BNO護照及澳門居民持有1999年前取得之葡萄牙護照外，持有外國護照，不適用辦理本許可。

- Notes:
- This permit must be presented with the Hong Kong or Macau passport to the immigration officer for inspection at both arrival and departure. Passengers failing to comply will be asked to reapply for a landing permit and an additional fee will be charged.
 - The Chinese Names in this permit should be in accordance with those in the passports.
 - A Hong Kong or Macau Passport valid for more than 6 months should be presented to the immigration officer for inspection at both arrival and departure.
 - This permit is required to be printed in A4 format on an A4 size blank white paper.**
 - This online application is not applicable for holders of foreign passport, except for HK resident with BNO passport or Macau resident with Portuguese passport issued before 1999.

列印時間：2017-02-21 15:59:07